
 
 
 
 
 

 OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH  

 OBČINSKI SVET  

 
 
Številka: 0321-0001/2017-2 
Datum: 02. 02. 2017 

 

Z A P I S N I K 
 

15. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila 18. januarja 2017. 
 
 
Seja je potekala v sejni sobi Občine Šmarje pri Jelšah, Aškerčev trg 12, Šmarje pri 
Jelšah. 
 
Sejo je vodil župan Občine Šmarje pri Jelšah Stanislav Šket. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta (v nadaljevanju svetniki):  
 
Jožef ČAKŠ, Anita ČEBULAR, Tea DEVIN, Mimica KIDRIČ, Branka KOVAČIČ, Gorazd 
MOČNIK, Franc NAMURŠ, Bogdan NUNČIČ, Zdenka ORAČ, Irena STEPIŠNIK PERDIH, 
Marinka STRAŠEK, David STUPICA, Janko ŠKET, Maja ŠPES, Matjaž ŠTRUKLEC, Jože 
TRATENŠEK, Davorin VREČKO in Ivan ŽABERL. 
 
Opravičeno odsotna: Benja KRULEC VIDOVIČ. 
 
Na seji so bili prisotni še: 
 župan – Stanislav Šket; 
 občinska uprava: Simona Dobnik (direktorica občinske uprave), Mateja Pilko (vodja 

oddelka za finance in proračun), Damjan Boštjančič (vodja oddelka za družbene 
dejavnosti), mag. Zinka Berk (vodja oddelka za gospodarstvo), Sergeja Javornik 
(koordinatorica za odnose z javnostmi) in Monja Artnak (administratorka v oddelku za 
splošne in pravne zadeve); 

 novinarji: Jože Strniša (Rogaške novice), Eva Popovič (Novi tednik), Snežana Prebil 
(Štajerski val), Rok Čakš (Kozjansko info); 

 Marjan Dikaučič, kandidat za direktorja JZ Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah (prisoten pri 
7. točki dnevnega reda).  

 
 
Seja se je pričela ob 16.00 uri ob navzočnosti 17 svetnikov. 
 
Župan je v uvodu vse prisotne lepo pozdravil.  
 
 

AD 1. 
 

PREDLOG ZAPISNIKA 14. REDNE IN 4. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
ŠMARJE PRI JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Župan je vprašal, če ima kdo od članov sveta pripombe na zapisnika. 
Ugotovljeno je bilo, da na zapisnika ni podanih pripomb, zato je župan dal na glasovanje 
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PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 14. redne seje Občinskega sveta 
Občine Šmarje pri Jelšah z dne 07. 12. 2016 in zapisnik 4. dopisne seje Občinskega 
sveta Občine Šmarje pri Jelšah z dne 22. 12. 2016. 
 
Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 15. redne seje sveta Občine Šmarje pri 
Jelšah:  
 
1. Predlog zapisnika 14. redne in 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri 

Jelšah 
2. Poročilo o realizaciji sklepov 
3. Predlog Odloka o proračunu Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2017 – 2. obravnava 
4. Predlog sklepa o določitvi cen programov za predšolsko vzgojo v Otroškem vrtcu 

Šmarje pri Jelšah 
5. Predlog Letnega programa športa Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2017 
6. Predlog sklepa o ukinitvi družbene lastnine 
7. Predlog sklepa o soglasju k imenovanju direktorja JZ Zdravstveni dom Šmarje pri 

Jelšah 
8. Predlog sklepa o razrešitvah in imenovanju članov Občinske volilne komisije Občine 

Šmarje pri Jelšah 
9. Pobude in vprašanja 
10. Razno 
 
Pred sejo so svetniki prejeli še dodatno gradivo in sicer: 

- Obrazložitev in predlog za umik amandmaja k predlogu odloka o proračunu Občine 
Šmarje pri Jelšah za leto 2017 k 3. točki dnevnega reda 

- Stališča odbora za komunalno dejavnost, urejanje prostora in varstvo okolja k 3. točki 
dnevnega reda 

- Sklep Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja k 7. točki dnevnega reda 
- Zloženka Celostna prometna strategija občine Šmarje pri Jelšah. 

 
Župan je vprašal, če ima kdo od članov sveta morebitno pripombo v zvezi z dnevnim redom. 
 
Ugotovljeno je bilo, da na dnevni red ni podanih pripomb, zato je župan dal na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog dnevnega reda 15. redne seje. 
 
Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlagani dnevni red je bil sprejet. 
 
 

AD 2. 
 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 
 



 stran 3 

Župan je svetnike obvestil, da so sklepi 14. redne in 4. dopisne seje realizirani in so navedeni 
v zapisniku seje občinskega sveta. Podana je obrazložitev glede realizacije predloga Odloka 
o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi JZ Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah. 
 

 
AD 3. 

 

PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2017 – 2. 
OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Na mize so prejeli še obrazložitev in 
predlog župana za umik amandmaja k predlogu odloka o proračunu Občine Šmarje pri Jelšah 
za leto 2017 ter stališča odbora za komunalno dejavnost, urejanje prostora in varstvo okolja. 
 
Župan je podal uvodno obrazložitev. 
 
Izpostavil je, da sta v roku javne obravnave do 30. 12. 2016 prispeli dve pripombi: 
 
Prva je pripomba stranke SDS – OO Šmarje pri Jelšah na predlog proračuna 2017  in 
sicer, da se naj izvajanje oz. nadaljevanje projekta »izdelava ustrezne projektne 
dokumentacije za izgradnjo naravnega kopališča v Šmarju pri Jelšah« umakne iz 
sofinanciranja v letu 2017 in se investicija prestavi v leto 2018. V letu 2017 pa se pripravi 
razprava o primernosti projekta. Predlagajo, da se predvideni znesek za projekt v višini 60.000 
EUR prestavi na drugo postavko – na 13004 – investicije in investicijsko vzdrževanje lokalnih 
cest, ki se iz predvidene vrednosti 180.000 EUR poveča na 24.000 EUR. 
 
Druga pripomba je nepodpisan predlog skupine svetnic in svetnikov Občinskega sveta 
Občine Šmarje pri Jelšah v zvezi z oskrbovanimi stanovanji. Predlagajo, da se 
nadaljevanje projekta izgradnje oskrbovanih stanovanj v Šmarju pri Jelšah umakne iz 
proračuna za leto 2017, investicija pa se naj prestavi v izvajanje v letu 2018.  Predlagajo, da 
se predvideni znesek v višini 377.000 EUR prestavi na drugo postavko, to je na izvedbo 
projekta 06015 – nakup upravnih prostorov (Šmarski hram), kjer je predviden najem kredita, ki 
se zniža za znesek 377.000 EUR. 
 
Župan je  povedal, da je kot predlagatelj proračuna obe pripombi obravnaval skupaj z občinsko 
upravo.  
 
Predlagal je, da se zaradi prve pripombe stranke SDS imenuje komisija, ki bo ponovno 
pretehtala možnosti o izvedbi projekta Kopališče Šmarje pri Jelšah. V Proračunu za leto 2017 
se spremeni naziv NRP-ja OB124-17-0008, preimenuje se v »Izgradnja kopališča Šmarje«. 
Sredstva za pripravo projektne dokumentacije za izvedbo investicije naj ostanejo v Proračunu 
za leto 2017. 
Župan je predlagal občinskemu svetu, da se v komisijo za ponovno proučitev možnosti 
izgradnje naravnega oz. klasičnega kopališča v Šmarju pri Jelšah imenujejo naslednji člani: 
 

- Žiga Čakš, predstavnik Osnovne šole Šmarje pri Jelšah 
- Jelka Kitak, predstavnica Otroškega vrtca Šmarje pri Jelšah 
- David Stupica, podžupan 
- Špela Rožman, predstavnica mladih 
- Janko Šket, pobudnik in član občinskega sveta 
- Marinka Strašek, predsednica Odbora za šport 
- Damjan Boštjančič, predstavnik zaposlenih. 

 
Marinka Strašek, predsednica Odbora za šport je povedala, da je o pobudi župana razpravljal 
tudi Odbor za šport na svoji seji in se strinjal, da župan imenuje komisijo, katera bo proučila 
možnosti izgradnje naravnega ali klasičnega kopališča in o tem poročala tako Odboru za šport 
kot tudi Občinskemu svetu.  
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Občinskemu svetu je predlagala, da se v komisijo s strani občinskega sveta imenuje tudi 
Gorazd Močnik.  
 
V nadaljevanju je župan v zvezi z drugo pripombo oz. predlogom skupine svetnic in svetnikov 
povedal, da je amandma, ki so ga vložili s strani finančne zakonodaje oz. pravil o sestavi 
proračuna nerazumljiv, zato je prosil enega izmed predlagateljev, da poda kratko obrazložitev. 
 
Tea Devin je v imenu svetnikov želela natančnejše pojasnilo glede nerazumljivosti 
predlaganega sklepa.  
 
Župan je predlagal, da pojasnilo glede njihovega predlaganega sklepa poda Mateja Pilko, 
vodja oddelka za finance in proračun.  
 
Mateja Pilko je pojasnila razumljivost predlaganega sklepa 17 svetnikov in svetnic.  
 
Župan je v nadaljevanju spomnil na postopke v zvezi z vodenjem projekta ureditve območja 
Lorgerjeve domačije in izgradnje oskrbovanih stanovanj od leta 1999 pa vse do decembra  leta 
2016, ko je občinski svet soglasno sprejel sklep, da se aktivnosti v zvezi z izgradnjo 
oskrbovanih stanovanj nadaljujejo v skladu s sprejetim OPPN.  
Župan je v nadaljevanju obvestil, da je v projekt oskrbovanih stanovanj vloženih že okoli 160 
tisoč EUR. Posebej je opozoril, da če bo amandma sprejet in bo projekt izločen iz proračuna, 
se Občina v letošnjem letu ne bo mogla prijaviti na noben razpis, saj v proračunu ne bo 
sredstev za ta namen, projekt bo ponovno za dlje časa zastal, območje pa bo še dolgo ostalo 
neurejeno.  
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Mimica Kidrič, Irena Stepišnik Perdih, Gorazd Močnik, Marinka Strašek, 
Branka Kovačič, David Stupica, Maja Špes, Tea Devin. 
 
Mimica Kidrič je želela pojasnilo glede primanjkljaja v proračunu. 
 
Mateja Pilko je pojasnila, da primanjkljaja ne bo, formulacija sklepa je napačna. 
 
Irena Stepišnik Perdih je dejala, da se naj upošteva namen amandmaja, ki je jasen. V 
nadaljevanju je obrazložila svoj podpis in glas za amandma. Izpostavila je 91 oskrbovanih 
stanovanj v OPPN, velik je strošek prestavitve potoka in če vzamemo strošek na enoto bo 
sedaj bistveno večji z zmanjšanjem števila teh oskrbovanih stanovanj (okoli 25) kot bi bil sicer 
in kot je predviden v OPPN. Izpostavila je še, da v amandmaju ni zapisano, da bo izgradnja 
oskrbovanih stanovanj v Šmarju pri Jelšah odpadla, ampak da se samo investicijsko prestavi 
v leto 2018. 
 
Gorazd Močnik je želel pojasnilo, zakaj ima občina v proračunu za leto 2017 predviden najem 
kredita v višini 650 tisoč EUR, če je župan omenil, da bo Šmarski hram prešel v plačilo leta 
2018. 
 
Župan in Mateja Pilko sta podala pojasnilo. 
 
Marinka Strašek je opozorila, da imamo še vedno možnost sprejema rebalansa proračuna, če 
se junija letos ugotovi, da bi za to lahko pridobili določena sredstva, da bi se lahko ta 
stanovanja potem tudi gradila. Opozorila je še, da je bilo gradivo prejšnje seje, v katerem je bil 
poleg proračuna tudi projekt izgradnje oskrbovanih stanovanj, preobsežno ter predlagala, da 
se v podobnih primerih, ko gre za bolj obsežnejše zadeve, svetnikom poda pojasnila pred 
vabilom za sklic seje.    
 
Branka Kovačič je dejala, da je sicer izrazila podporo k projektu oskrbovanih stanovanj, vendar 
je že od vsega začetka opozarjala na pomanjkljivosti projekta, zaradi tega ker so stroški od 
vsega začetka previsoki, izključno zaradi stroškov prestavitve potoka. Izpostavila je, da tudi 
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takrat, ko so svetniki iz Liste Stanka Šketa imeli še možnost vplivati na to, da bi bilo možno še 
kaj narediti, premisliti, spremeniti, posluha s strani župana za to ni bilo. 
Poudarila je, da je bil namen amandmaja, ki ga je vložilo 17 svetnikov in svetnic, da še 
premislimo, presodimo zadevo, da se še uskladimo okrog tega, ne pa, da jo potrdimo s tem 
proračunom in gremo takoj v izgradnjo nečesa, kar se sedemnajstim svetnikom in svetnicam 
v tem občinskem svetu ne zdi najbolj primerno.  
 
David Stupica je izpostavil, da nikoli ni bil proti projektu oskrbovanih stanovanj, je pa dvakrat 
glasoval proti OPPN-ju z razlogi in sicer je ves čas trdil, da v ta prostor ta objekt ne spada in 
da je veliko dražji kot bi bil na nadomestni gradnji na območju sedanje Lorgerjeve domačije. 
Izpostavil je, da je občinski svet v tem mandatu podprl rešitev izgradnje oskrbovanih stanovanj 
s pomočjo javno zasebnega partnerstva, vendar po letu dni izvajanja aktivnosti in pogajanj, se 
je investitor umaknil, ker ni sprejel zahtev občine. 
 
Župan je spomnil, da je 17. 7. 2014 bil sprejet OPPN na občinskem svetu z večino, David 
Stupica je bil takrat proti. Varianto je takrat podpiral tudi župan in občinska uprava.  
 
Maja Špes je izpostavila, da amandmaja ni podpisala iz preprostega razloga, ker je nihče od 
svetnikov ni poklical, da bi ji razložil, sicer pa bi bila tako proti temu amandmaju. Kot razlog je 
navedla, da je bilo do sedaj vloženega že toliko denarja za projekt oskrbovanih stanovanj in 
traja že 17 let, ponovno pa tečejo pogovori, da se naj prestavi za eno leto. Občinskemu svetu 
je zastavila vprašanje, ali so vsi, ki so podpisali amandma, pripravljeni prevzeti odgovornost 
za to, da bodo občani Šmarja dejali, da se nič na tem ne naredi. Izjavila je, da sama tega ni 
pripravljena, da dela v dobrobit občanov in da bo glasovala proti sprejetju amandmaja.  
 
Tea Devin je dejala, da je članica tretjega življenjskega obdobja in ne bi smela biti podpisana 
na amandmaju, morala bi podpreti vse kar je kvalitetno staranje, tudi oskrbovana stanovanja, 
zato bi želela obrazložitev s strani svetnikov, da se bo lahko odločila, saj gre za nekaj, kar je 
proti morali, nekaj takemu, kar služi njeni generaciji.  
 
Gorazd Močnik je na podlagi Poslovnika občinskega sveta predlagal županu petminutni odmor 
za posvetovanje svetnikov pred glasovanjem amandmaja. 
 
Župan je v skladu z 38. členom Poslovnika odredil petminutni odmor. 
 
Po odmoru je župan ponovno odprl razpravo pred glasovanjem. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA AMANDMAJA:  
 
Sredstva na postavki 160150 – Investicije v stanovanjsko gradnjo, se zmanjšajo v višini 
377.000,00 EUR, sorazmerno se v višini 377.000,00 EUR zmanjša najetje kredita v računu 
financiranja, konto 5001 01 - Najeti krediti pri poslovnih bankah - dolgoročni krediti. 
 
Navzočnost se je spremenila (18 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI sta glasovala 2 svetnika.   
 
Amandma je bil sprejet. 
 
Po sprejetem amandmaju je Mateja Pilko, vodja oddelka za finance in proračun, podala 
obrazložitev proračuna za leto 2017. Pojasnila je, da se sprejet amandma naknadno dejansko 
popravi v končnem dokumentu, tudi odlok je temu primerno usklajen. Pojasnila je glavne 
spremembe od osnutka do predloga proračuna. Svetnike je seznanila, da so v času javne 
obravnave zasedali odbori in komisije občinskega sveta.  
 
Župan je odprl razpravo o proračunu.  
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Irena Stepišnik Perdih je dejala, da je v gradivu proračuna zasledila, da je bila sklenjena 
predpogodbo za nakup poslovnih prostorov za občinsko upravo za 1.016 m2. V gradivu 5. 
redne seje OS je zapisano, da bi za potrebe občinske uprave potrebovali cca 600 do 700 m2, 
v gradivu 6. redne seje OS se je površina povečala na 850 do 900 m2, prav tako pa je bil takrat 
sprejet sklep, da občinska uprava potrebuje za svoje delo 900 m2. Izpostavila je, da se število 
zaposlenih v občinski upravi zmanjšuje in da se je od zadnjega sklepa, torej 900 m2 površine 
na 1.016 m2 prostorov s tem povečal strošek za 174 tisoč EUR več. 
 
Župan je pojasnil, da so bili izvzeti prostori za KS Šmarje pri Jelšah, ki jih je občina dolžna 
zagotoviti. Potrdil je izjavo, da se je število zaposlenih v občinski upravi zmanjšalo, drugje v 
zavodih, ki jih sofinancira občina pa se je število zaposlenih povečalo. Potrdil je še, da je 
Predpogodba za nakup poslovnih prostorov z firmo LATIS d.o.o. podpisana in sicer gre za 
1.016 m2 prostorov. 
 
Po končanem glasovanju o amandmaju je občinski svet glasoval o proračunu kot celoti. 
 
Župan je dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah je sprejel Odlok o proračunu Občine Šmarje pri 
Jelšah za leto 2017. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.   
 
Sklep je bil sprejet.  
 

 

Župan je v skladu s Poslovnikom občinskega sveta predlagal spremembo vrstnega reda 

obravnave točk dnevnega reda in sicer tako, da se zaradi prisotnosti kandidata za direktorja 

JZ Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah obravnava najprej 7. točka dnevnega reda, nato pa 

ostale. 

 

 

AD 7. 
 

PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K IMENOVANJU DIREKTORJA JZ ZDRAVSTVENI 
DOM ŠMARJE PRI JELŠAH 

 

Seji se je pridružil Marjan Dikaučič, kandidat za direktorja JZ Zdravstveni dom Šmarje pri 
Jelšah. 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje, na mize pa so prejeli še sklep Komisije 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Župan je predlagal, da Marjan Dikaučič občinskemu svetu predstavi svoj program dela in 
razvoja Zdravstvenega doma Šmarje pri Jelšah. 
 
Marjan Dikaučič je v svojem programu izpostavil ustrezno kadrovsko politiko, finančno 
poslovanje javnega zavoda, obveščanje javnosti, sodelovanje med zaposlenimi in uvedbo 
standardov. Zaključil je, da je eden ključnih ciljev zadovoljstvo pacientov in zaposlenih. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Jožef Čakš, Zdenka Orač, Davorin Vrečko in Maja Špes. 



 stran 7 

 
Jožef Čakš je izpostavil skromne delovne izkušnje, ki jih ima do sedaj g. Dikavčič za vodenje 
tako zahtevnega zavoda kot je Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah. 
 
Zdenka Orač je g. Dikaučiču zastavila vprašanje, na kakšen način bi lahko ovrednotil delavca. 
 
Marjan Dikaučič je podal pojasnilo. 
 
Davorin Vrečko je pohvalil g. Dikaučiča za dobro pripravo programa. Izpostavil je, da je  
prepričal svet JZ Zdravstveni dom s svojim programom dela, zato bo tudi sam glasoval ZA. 
Predlagal je kandidatu, da naj pri tej funkciji ne pozabi na izboljšanje odnosa med zaposlenimi. 
 
Maja Špes je izpostavila, da bo glasovala ZA, ker verjame, da je g. Dikaučič primeren kandidat,  
mladim pa je potrebno dati možnost.  
 
Župan se je Marjanu Dikaučiču zahvalil za predstavitev programa dela Zdravstvenega doma 
Šmarje pri Jelšah. 
 
Marjan Dikaučič je zapustil sejo, občinski svet pa je nadaljeval z obravnavo. 
 
Župan je predlagal, da predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
poda predlog sklepa, ki so ga prejeli svetniki na mize.  
 
Branka Kovačič, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije. Komisija predlaga občinskemu svetu, da se poda soglasje k imenovanju 
Marjana Dikaučiča za direktorja JZ Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Mimica Kidrič, Jožef Čakš, Janko Šket in Irena Stepišnik Perdih.  
 
Mimica Kidrič je povedala, da je članica sveta JZ Zdravstveni dom in da jih je g. Dikavčič ravno 
s svojo predstavitvijo, neposrednostjo, s svojim programom prepričal, da je dobil na zadnji seji 
sveta zavoda večino glasov. Pozvala je župana, naj se z ostalimi župani občin ustanoviteljic 
na naslednjem kolegiju dogovori o rešitvi zapleta z imenovanjem direktorja, saj to traja že 
predolgo.  
 
Jožef Čakš je v razpravi opozoril, da bo dosedanja direktorica JZ Zdravstveni dom Šmarje pri 
Jelšah Irena Nunčič po izteku mandata ostala brez zaposlitve, vprašanje pa je, kako skrbimo 
za tiste, ki bodo naenkrat postali brezposelni in so več let opravljali izjemno zahtevno delo. 
 
Janko Šket se je pridružil mnenju Jožefa Čakša in opozorilu Mimice Kidrič, da se morajo župani 
med seboj dogovoriti in rešiti zaplet v zvezi z imenovanjem direktorja. Izjavil je, da ima občutek, 
da so potencialni pravi kandidati, ki bi bili sposobni za ta delovna mesta, ampak se ne prijavijo, 
dokler ne bodo čutili, da dobijo na vseh občinskih svetih soglasja.  
Dejal je, da bo glasoval proti predlogu sklepa. 
 
Irena Stepišnik Perdih je izjavila, da se bo vzdržala glasovanja. 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k imenovanju Marjana Dikaučiča, 

roj.  17. 10. 1981, stan. Na Jožefu 40b, 2310 Slovenska Bistrica, za direktorja JZ 

Zdravstveni dom  Šmarje pri Jelšah. 

 



 stran 8 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
ZA je glasovalo 10 svetnikov. PROTI so glasoval 4 svetniki. 4 svetniki niso glasovali.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 4. 

 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV ZA PREDŠOLSKO VZGOJO V 

OTROŠKEM VRTCU ŠMARJE PRI JELŠAH  
 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Damjan Boštjančič, vodja oddelka za družbene dejavnosti, je podal obrazložitev. Povedal je, 
da je sklep obravnaval tudi odbor za družbene dejavnosti in finance in ga soglasno podprl. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog sklepa o določitvi cen 

programov za predšolsko vzgojo v Otroškem vrtcu Šmarje pri Jelšah. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 

 
AD 5. 

 

PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 
2017 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Damjan Boštjančič, vodja oddelka za družbene dejavnosti, je podal obrazložitev. Povedal je, 
da je letni program športa obravnaval tudi odbor za šport in ga soglasno podprl. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Letni program športa Občine Šmarje 

pri Jelšah za leto 2017. 

 
Navzočnost se je spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
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AD 6. 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI DRUŽBENE LASTNINE 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Simona Dobnik, direktorica občinske uprave, je podala kratko obrazložitev. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

1. Ukine se status zemljišča v splošni rabi na naslednjih nepremičninah z ID znakom  

parcela 1226 1611/2 in parcela 1203 1773/4. 

2. Na navedenih parcelah pridobil lastninsko pravico Občina Šmarje pri Jelšah. 

3. Sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS. 

 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 8. 
 

PREDLOG SKLEPA O RAZREŠITVAH IN IMENOVANJU ČLANOV OBČINSKE VOLILNE 
KOMISIJE OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Branka Kovačič, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije, ki ga je sprejela na dopisni seji, dne 09. 01. 2017. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

1. Razrešijo se predsednica Občinske volilne komisije Občine Šmarje pri Jelšah Simona 

Dobnik, Polžanska vas 3, 3240 Šmarje pri Jelšah, namestnica predsednice Katja Palir, 

Mestinje 16, 3241 Podplat in članica Nadja Strašek, Grliče 6a, 3241 Podplat. 

 

2. Za preostanek mandatne dobe 2015 – 2019 se v Občinsko volilno komisijo imenujejo 

Katja Palir, Mestinje 16, 3241 Podplat, za predsednico, Nadja Strašek, Grliče 6a, 3241 

Podplat, za namestnico predsednice in Darja Planinšek, Sveti Štefan 27, 3264 Sveti 

Štefan, za članico. 

 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
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Župan se je zahvalil dosedanji predsednici Občinske volilne komisije Simoni Dobnik za vso 
dobro delo pri izvedenih volitvah.  
 

AD 9. 
 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
Ustno pobudo in vprašanje so postavili: 
 

- svetnica Mimica Kidrič je vprašala kako župani sodelujejo med seboj ter podala 
pobudo, da naj župani pri iskanju enotne rešitve za direktorja ZD Šmarje pri Jelšah 
imajo v mislih tudi vse zaposlene, od zdravnikov, do medicinskih sester, do 
reševalcev in tehničnega osebja. 

 
Župan je odgovoril, da odločitev sprejme svet zavoda, kot najvišji organ zavoda, potem 
so pa občinski sveti občin ustanoviteljic, kljub temu pa se bodo županja in župani o tem 
pogovarjali v ponedeljek na kolegiju. 
 
- svetnik Ivan Žaberl je vprašal ali je res g. Damjan Gobec vložil tožbo v zvezi z golf 

igriščem in v kakšnem znesku. 
 
Simona Dobnik, direktorica občinske uprave, je potrdila, da je vložena tožba Golf kluba 
Jelšingrad, ki ga zastopa predsednik Damjan Gobec, zahteva plačilo odškodnine v 
višini 1.600.000,00 EUR. Občina Šmarje pri Jelšah je pooblastila odvetnika Marjana 
Feguša iz Celja, ki nas je že v preteklosti zastopal v zadevi, danes pa je iz Okrožnega 
sodišča v Celju prispelo še povabilo k postopku mediacije. 
 
- svetnica Mimica Kidrič je vprašala kaj je predmet te tožbe. 

 
Simona Dobnik je pojasnila, da so predmet tožbe tudi vlaganja v zemljišče, za potrebe 
golf igrišča.  
 
- svetnik Gorazd Močnik je posredoval, da se naj uredi zadeva v zvezi s cesto z  g. 

Romanom Bratuša. 
 

- svetnica Maja Špes je vprašala kako je s trženjem šmarske kleti, če je to urejeno, 
ali je možno to najeti in na koga naj se obrnejo občani. Zahvalila se je g. Jožetu 
Čakšu, ker jih redno obvešča o obisku muzeja baroka, želeli pa bi informacijo 
kakšni so finančni učinki.  
 

- svetnica Irena Stepišnik Perdih je opozorila, da na turistični karti Kozjanskega in 
Obsotelja manjka kar nekaj znamenitosti, izpostavila je Kalvarijo, ki ni označena 
kot kulturni spomenik. Na karti je zapisano, da je za podatke odgovorna Razvojna 
agencija Sotla, zato je vprašala ali je možno, da se ta karta ažurira sedaj tudi z 
Muzejem baroka. 

 
           Anica Čebular, svetovalka na Razvojni agenciji Sotla, je pojasnila, da bodo turistično  
           karto posodobili v čim krajšem možnem času. 
 

AD 10. 
 

RAZNO 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Župan je dejal, da je Nadzorni odbor Občine Šmarje pri Jelšah v mesecu decembru sprejel 
Program dela in finančni načrt za leto 2017 s katerim seznanja občinski svet o svojem delu.  
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S tem je bil izčrpan dnevni red 15. redne seje Občinskega sveta občine Šmarje pri Jelšah in 
zato je župan ob 18.30 sejo končal. 
 
 
Zapisala                                                                 
Monja Artnak                                                           
                                                                                                                      Župan 
                                                                                                       Stanislav ŠKET 


